

No. 13678. TREATY ON THE PROHIBITION OF THE EMPLACEMENT OF NUCLEAR WEAPONS AND OTHER WEAPONS OF MASS DESTRUCTION ON THE SEA-BED AND THE OCEAN FLOOR AND IN THE SUBSOIL THEREOF. CONCLUDED AT LONDON, MOSCOW AND WASHINGTON ON 11 FEBRUARY 1971<sup>1</sup>

N° 13678. TRAITÉ INTERDISANT DE PLACER DES ARMES NUCLÉAIRES ET D'AUTRES ARMES DE DESTRUCTION MASSIVE SUR LE FOND DES MERS ET DES OCÉANS AINSI QUE DANS LEUR SOUS-SOL. CONCLU À LONDRES, MOSCOU ET WASHINGTON LE 11 FÉVRIER 1971<sup>1</sup>

RATIFICATION and ACCESSION (a)

*Instruments deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:*

12 March 1985 a

SEYCHELLES

(With effect from 12 March 1985, provided that the deposit in London was the effective deposit for the purpose of article X (4) of the Treaty.)

28 May 1985

GREECE

(With effect from 28 May 1985, provided that the deposit in London was the effective deposit for the purpose of article X (4) of the Treaty.)

*Certified statements were registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 21 October 1987.*

RATIFICATION et ADHÉSION (a)

*Instruments déposés auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :*

12 mars 1985 a

SEYCHELLES

(Avec effet au 12 mars 1985, dans la mesure où le dépôt à Londres a produit les effets prévus par le paragraphe 4 de l'article X du Traité.)

28 mai 1985

GRÈCE

(Avec effet au 28 mai 1985, dans la mesure où le dépôt à Londres a produit les effets prévus par le paragraphe 4 de l'article X du Traité.)

*Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 21 octobre 1987.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 955, p. 115; vol. 1108, p. 429 (corrigendum), and annex A in volumes 972, 973, 977, 1018, 1032, 1035, 1038, 1098, 1108 (corrigendum to vol. 955), 1276, 1286, 1338 and 1381.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 955, p. 115; vol. 1108, p. 429 (rectificatif), et annexe A des volumes 972, 973, 977, 1018, 1032, 1035, 1038, 1098, 1108 (rectificatif au vol. 955), 1276, 1286, 1338 et 1381.